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  - Ogreva je bilo dovoljno. Malo je bilo problema sa čišćenjem jer sam bolestan i nisam mogao
biti napolju. Uglavnom sam bio u toplom. Čišćenje ulica je bilo sasvim korektno urađeno.  
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